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Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram i møtet. 
 
 
Møtebehandling 
Elevrådsleder Iselin presenterte elevundersøkelsen – her var det nedgang fra 2018. 
 
Det må jobbes videre med fokus på trivsel. 
 
Det må fokuseres mer på læring og motivasjon –  her var det størst nedgang.  
 
Elevrådet jobber videre med tiltaksplan som ble laget i 2018: 
 

 Trygghet og trivsel 

 Læring 

 Motivasjon 
 
Lærerne har laget sin egen tiltaksplan, men det har ikke hjulpet ifølge 
brukerundersøkelsen. Elevrådet har foreslått at elver skal være med å lage 
tiltaksplan for lærerne. 
 
Iselin gjorde også oppmerksom på at når det er få elever som er med på 
brukerundersøkelsen, kan det gi store utslag. 
 
Ordfører refererte ønsker fra 2019 og orienterte videre om: 
 
Det er søkt om spillemidler til nærmiljøanlegg: 
 

 Skileikeanlegg 

 Sykkelbane 

 Nærmiljøanlegg (karusell, ballspillbane, klatrevegg, trampoline(nedsenket)) 
 
Bassenget skal stå klart til skolestart høsten 2020. 
 
Videre ble det tatt opp: 
 
Det er ennå kalt i klasserom og dårlig luft, men mest når det er mye vind ute. I 10. 
klasserommet «flagre» bildene på veggen når det er mye vind. 
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Stoler ble tatt bort i gangen for elevene herjet med de. Elevrådet tar ansvar for at det 
ikke herjes med stolene hvis de får stolene tilbake igjen. 
 
Ungdomsklubben – her har de venner i forskjellige årskull og noen er da ikke 
gammel nok til å på ungdomsklubben. 
 
Det var ønske om en mellomstor trampoline i idrettshallen, utendørs skaterampe og 
sofa i gangen på ungdomstrinnet. 
 
Det ble også ytret ønske om åpen hall – at man kan få en time til åpen aktivitet. Det 
sjekkes ut om det er ledige timer i hallen. 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak  
Formannskapet tar informasjon til orientering. 
 
 
 


